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háztar t ásokban,  t ermelésben,  szolgál tatásban,  közterületen keletkező,  nem 
veszélyes szilárd hul ladék gyűj tése és száll í tása,  beleér tve a háztar tási  romok,  
épí tőipar i  törmelék összegyűj tését ,  száll í tását ,  elhelyezését  együt tesen átmenet i  
tárolásra,  kezelése,  ár talmat laní tása,  elhelyezése,  a közterületek tisztí tása,  
locsolása,  a közutak,  repülőterek hó- és s ikosságmentes í t ése ,  só és 
homokszórása .  Én ezt tar tom fő tevékenységnek és mivel ügyveze tő  igazgató és 
egyéb okok miat t  is vál toztatni  kell a cégbí róság felé, én j avasolom a Képviselő-  
tes tületnek,  hogy a fő tevékenységet  erre vál toztassuk,  bárhol  a pályázatban ezzel 
a főcímmel  menjünk ki, mert  nekem azt súgja valami,  hogy a pályázó azt  mondja,  
én ezér t  ennyi t  f izet tem,  de "vissza a babaruhát" ,  mer t  a szennyvízkezelés  nem 
tar toz ik hozzá.

V i r á g  Lászlóné:
Igaza  van Po lgármes te r  úrnak,  a dokumentác ióban így szerepel t ,  mi azér t  így 

vezet tük be az anyagba,  a 90.03 felel meg az Önök t evékenységének,  de a cégnek 
a dokumentumain  ez szerepel ,  ez módosí tás t  igényel ,  amiben tel jesen igaza van, 
át kell vezetni ,  mi az anyagban átvezet tük.  A múl tkor ,  amikor  beszél tünk erről,  
mi j e lö l tük ezt,  hogy a ki í rásban úgy lesz, ahogyan Polgármes te r  úr mondta .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A másik dolog,  ami a keddi  ta lá lkőzásunk óta tör tént :  a belső szakér tőnkkel ,  

Jegyző úrral  több körben futot tunk, s  ha jól idézem a Földhivatal  veze tőjének az 
á l láspont ját ,  akkor  nehéz lesz az eljárás,  ha a Testület  meghozza  a ha tá roza to t  
a fö ldterüle tekkel  kapcsolatban,  abban a formában,  ahogyan itt s zándékozunk.  Az 
á tveze téshez  a Kft. tu la jdonába kerül jön az appor t l i s tába,  ha benne van, 
szemvi l lanás  alat t  kérésünkre  a gyakor la t tól  el térően megteszik,  a kérdésem az, 
ha az appor t l i s tába  bevisszük,  akkor  a saját  tőke  160 millió for int  módosul ,  Önök 
j avasol ják-e ,  hogy ezt  az utat  jár juk,  mert  s zeptember  15-re Önök nem tudnak 
pályázat i  anyagot  kiírni,  nem haj tható végre  földhivatal i  átvezetés.  Nehezen 
tudjuk e l fogadtatni  önmagunkkal ,  pontosan  a földhivatal i  dokumentá lásból  és 
eljárási  szabályból  visszafele indulva,  hogy a földhivatalnál  önkormányzat i  
vagyonként  nyi lvántar tot t  ingat lant  hogyan cserélünk ki önmagunkra .

V i r á g  Lászlóné:
Előt te  be kel let t  volna j egyeztetni ,  ezt technikai lag csak úgy lehetet t  volna,  

hogy egy adot t  napon bejegyeztetni  és utána megcsinálni  a cserét .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A jelen helyzetből  kell ki indulnunk és 30 napon belül e redményt  produkálnunk.

V i r á g  Lászlóné:
Mit  gondo lnak ,  milyen gyorsasággal  tudnak,  mert  azért  ez Önökön múlik,  ez 

egy kapcsola t  kérdése,  módosí tani  kell, appor tba  be kell vinni,  milyen 
gyorsasággal  tudják ezt a Cégbí róságon á tv inni9

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én most  úgy indulok,  hogy van a kezemben egy február  21-én kelt  levél,  

vál tozat lan,  a 3209,  3210/1,  3210/3,  3210/4,  2 ha 1730 m2 terület re  a Gordinusz  
Conzul t ing  Rt. vagyonér téke lése  30 millió forint ,  ha ebből kivesszük a 
nye les te leknek a jobb csücskét ,  a 3210/4-hez  hozzárakjuk,  de a másik módosulás ,



amiről  beszélget tünk,  hogy a kapubejárónál  a jobboldal i  részt  is a 3209-nek  a 8- 
as út felőli részét,  ami most  kertészet i  t evékenységre  van, ez akkor  csökken.  
Mo n d ok  egy másik számot ,  25 millió forint.  Ha így ezt  a területet  appor tá l juk,  
akkor  a 160 millió saját  tőke  felmegy 185-re.  Ezt  látom já rha tó  útnak,  erre már a 
későbbiek folyamán hozzárende l ve  az épületek is á tveze thetők  a földhivatalnál .  
Ul r ichnénak megadom a szót ,  ha még pontosí tani  akarja,  hogy jól ér te t tem-e.

U 1 r i c h Antalné:
Pontosan.  A szeptember  15-i határ időt  s emmiképpen nem látom tar tha tónak,  

mert  ez még tovább bonyol í t ja  a dolgot .

V i r á g  Lászlóné:
Hivatalból  30 nap az el intézési  határ idő,  itt azt  kel lene lerövidí teni .  

Lege lőszőr  meg kel lene csinálni  a telekalakí tási  procedúrá t ,  ami úgy gondolom,  
gyorsan megy,  az önkormányza tnak  kell megcsinálni  a vázrajzot ,  beadni  a 
földhivatalnak,  önkormányza t  lepecsétel i ,  u tána Földhivatal .

U 1 r i c h Antalné:
Meg kell csinál tatni  a vázrajzot ,  az is egy idő,  amíg ez elkészül ,  u tána  a 

Földhivatal  első záradékolás ra  beveszi ,  ami lehet  2-3 hónap is. Utána  visszakerül  
hozzánk,  de a Közigazgatás i  Hivatal lal  ki kell jelöl tetni  valakit ,  mer t  a mi 
t u la jdonunk,  összeférhete t lenség miatt  mi nem csinálhat juk,  e lküldöm az eljáró 
ha tóságnak  az összes dokumentumot ,  kb. két  hónap a határ ideje,  amíg 
megcsinál ja .  Több mint  egy hónap,  ha mindenhol  negyedére  csökken t jük  a 
ha tár időt ,  akkor  is.

V i r á g  Lászlóné:
Ezeknek  a telekalakí tással  egybekötö t t  ideje hosszabb mint  a pályázat i  kiírás. 

Én opt imis tább vagyok,  azt  hiszem,  hogy ma már  a földhivatal i  és cégbí rósági  idő 
is lecsökkent .  Ha az Önkormányza t  utánanéz ,  talál olyan kapcsola toka t  és 
együt tműködés t ,  akkor  ál talában ez egy-egy helyen nem szabadna,  hogy 8-10 
napnál  tovább megál l jon.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Itt folytatnám,  hogy nem szabadna,  de a három hónap igaz.
Javasol ják-e  Önök azt,  hogy a földterület  ne kerül jön beappor tá lás ra ,  hanem a 

pályázatban külön legyen meghi rdetve?

V i r á g  Lászlóné:
Az első var iációban úgy adtuk meg az ajánlást ,  hogy a társaság üzlet részein 

kívül a földterület  külön ér tékesí tésre kerül jön.  Ez azt j e lentené ,  hogy 
egyidejűleg el lehet  adni a befektető részére azzal  az elgondolással ,  pon tosan  le 
kell írni, azér t  hogy a fe lépí tmények és a föld jogi  helyzete e l rendezésre  kerül jön.  
Ez is egy jogi  t echnika,  kicsi t  nehezít i  majd magát  a pr ivat izációt ,  de az 
hozzá t a r toz ik  az élethez,  hogy a befektetőnek részletesebb leírás kell. Lehet .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezt  azér t  kérdezem,  mert  a mai testület i  döntés  megszület ik,  hogy a 3209 

milyen végső pontot  kap, ha ennek az el járását  beindí t juk,  akkor  az szeptember  
közepéig ,  a pályázat  ki írásig meg tudjuk csinálni.  Tehát ,  hogy az önálló
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tulajdonlap földhivatal i  bejegyzése megvan,  azokkal  az épületekkel ,  amik a 
lel tárban bennt  szerepelnek,  egy tiszta,  egységes földtulajdont  tudunk kikiáltási 
áron mel lérendelni  a pályázathoz.

V i r á g  Lászlóné:
Igen,  mert  itt tu l a jdonképpen a felépí tmény ér téke benne van a könyvekbe,  

csak a földet  kel lene,  de a telekalakí tást  akkor  is meg kell csinálni .  Azt 
j avasolom,  hogy a bal oldala ne legyen telekalakí tással ,  mer t  akkor  egy nyeles 
telek alakul  ki, ami é r t ékcsökkentő  tényező,  maradjunk a 3210/4  és a 
hozzácsa tol t  résznél  és ne alakul jon ki egy nyeles telek.  Ez a ker tészet i  rész 
maradjon itt, az érték úgy kerül jön megál lapí tásra.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 3210/4  megnövelve  6327 m2-rel .  A 3209 maradék 1 ha 1562 m2 a 3210/3,  

3210/1 kerülne külön árba,  mint  földterület ,  a pályázatba meghi rdetve.

U 1 r i c h Antalné:
Akkor  kivesszük önál ló helyrajzi számra az épületeket?

V i r á g  Lászlóné:
Nem,  mer t  itt azt a f i lozófiát  kell felépí teni ,  hogy a fe lépí tmény és a telek 

rendezése  érdekében adja így el az önkormányza t  és akkor  le kell írni, az 
üzlet részben benne foglal tat ik a fe lépí tmények értéke,  ugye az benne van a 
vagyonmér l egben ,  a földterülete t  a befektető külön veszi meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tisztel t  Hölgyem! Az Ön ér tékelése szerint  a könyvvizsgáló ezt el tudja 

fogadni?

V i r á g  Lászlóné:
Kénytelen,  belekényszerül ,  mer t  O volt  az oka ezeknek a r endel lenességeknek.  

Igen,  a j övő  héten leülünk beszélni  azokkal  az önkormányzat i  kol légákkal ,  akiket  
Önök megje lölnek,  úgy gondolom,  ezt kénytelen el fogadni ,  hisz neki kel let t  volna 
szólni  erről ,  miután ezt elmulasztot ta ,  így kell neki kezelni ,  nem tudja másképp.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elnézést ,  Képvi se lő tá rsa imnak megköszönöm a türelmét ,  hogy eddig én 

vezet tem a vitát ,  véleményeket ,  észrevételeket  várok.

V á m o s i  Tibor:
Mindezek  után jól ér te lmezem,  marad az elképzelés ,  hogy a jobboldal i  

saroktelek külön lesz kezelve?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem,a  két  kézi l abadapá lyázhoz  hozzá  lesz kapcsolva,  ezenkívül  a többi  lenne 

pályázaton meghi rde tve ,  mint földterület  e ladása a lel tárban lévő dolgokkal ,  a 
Kft. összvagyonával  és üzleti  részével .

V á m o s i  Tibor:
A pr ivat izálásnál  ez a terület  e ladásra kerül .
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V i r á g  Lászlóné:
Egyidejűleg a társaság üzlet részével .  De a 3210/4 nem, majd az önkormányza t  

eldönt i ,  mit akar  vele kezdeni .

V á m o s i  Tibor:
Azt  akar tam javasolni ,  hogy ez külön jelenjen meg eladási  t é te lként  a 

pr ivat izációban.

V i r á g  Lászlóné:
Megje lenhet ,  de nincs ér telme.

V á m o s i  Tibor:
És opc ióként  megveszi  ezt a területet ,  ha szüksége  van rá.

V i r á g  Lászlóné:
Akkor  majd bejelentkezik és egy áralkuval  eladják,  itt nem szabad opc iót  adni,  

mer t  azzal  megköt i  az önkormányza t  a kezét .  Ha a be fekte tőnek  ter jeszkedési  
igénye van,  akkor  ez a legkiválóbb alkalom arra,  hogy el jöj jön az 
Önkormányza thoz ,  s áralkuval  majd megkapja.

L a n c z m a n n  József:
A te lekalakí t ásoka t  szakmai  indokokkal  t ámasz to t t ák  alá, de bővebben 

szere tnék erről  hallani.

V i r á g  Lászlóné:
A rendel t e t ésszerű  haszná la thoz  nem szükséges  ez a terület .

L a n c z m a n n  József:
Ez nekem kevés.

V i r á g  Lászlóné:
Az ö nkor mányza t  érdekét  kell nézni ,  racionál i san akkora  t erületet  rendel jen a 

pr iva t izá landó társaság a vagyonába,  a saját  tula jdonában lévő földes 
fe l épí tményekből ,  ami ahhoz  kell. Ez az igény felmerül t  az önkormányza t  
részéről ,  hogy nézzük meg,  hogy racionál i san ez a pici beugró nyelesrész 
k i emelhető-e  egy telekalakí tással .  A 3210/4 ér téke  növelődik azzal ,  hogy 
hozzá rende l őd ik  egy utcaf ront i  szakasz.  Ha elég a t á r saságnak a f ennmaradó  
rész,  akkor  a gazdasági  érveket  kell f igyelembe venni.  Az volt logikát lan,  hogy ez 
nem kerül t  oda.  Ennek  a múl t jában van a hiba.

C s ő v á r i  János:
Szer intem mondjuk  el még egyszer,  hogy mi maradna,  mert  fé l reér tések 

vannak.  A Lanczmann úr lehet,  hogy rossz helyre címezte a kérdést ,  mert  
hozzánk kellet t  volna.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Két b i tumenes  kézi labda pálya és a 8-as út közöt t i  kertészet i  rész összecsatolva  

egy vonal  mentén,  aminek a ha tárvonala  az i rodaépület  hátsó vonala .Ala t ta  a régi 
sa lakospálya  a Volánig le, maradna  a Közüzemi  Kft-nél .  A 3210/1,  3210/3 marad 
náluk,  a 3209 a beugróval  le lenne csökkentve.
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F a k á s z Tamás:
A 3209 hrsz-ú telekből  a megosztás  után is visszamarad 11500 m2, ez egy 

komoly nagyságú terület .  Konkré t  javas la tom,  hogy a 3210/3 és a 3210/1 hrsz-ot  
szintén vegyük ki az el járásból  és maradjon önkormányzat i  tu la jdonban és ne 
kezel jük a pr ivat izációnál .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tisztelem Fakász  úr véleményét ,  de az én tapasz ta la tom,  hogy azon 

működés tő l ,  amit  e lvárunk a privat izál t  cégtől ,  a terület re  szükség van.

(15,35 órakor  Völgyi Á rp á d  kiment,  a lé tszám 16 f ő )

F a k á s z  Tamás:
Ezek ér tékes területek,  melyek közel  esnek a 8-as úthoz,  a 3210/3 az 3200 

m2,  nem akarok m2 árat  mondani ,  de ezek ér tékes  területek,  a pályázók nem 
fogják azt mondani ,  hogyha kapunk még 300 m2-t ,  akkor  8 mil l ióval  többet  
ajánlunk.  Az ér téke úgy jön ki, ha külön ér tékesí t jük ezt.

V i r á g  Lászlóné:
Ezek külön lesznek eladva a befektető részére.  Arról  volt  szó,  hogy egy 

rendezési  elv az, hogy a földterületek a pályázat i  kiírással  együt t  (az első három 
sor)  nem ingyen kerül  oda.  Nincs valójában a könyveiben,  de igaza van, külön 
ér téket  képvisel .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egy nem hangzo t t  el, hogy a testület  milyen m2 árat  szab meg.  Ha a módosí tás  

után,  amit  Ön mondot t ,  1 1562 m2 a maradék 3209,  a 3210/3,  3225,  a 3210/1 az 
620 m2,  összesen kb. 15.000 m2-nél  van, erre kell m2 árat  mondani .

F a k á s z  Tamás:
Fennta r t anám a javas la tomat ,  Lassú úr fogja indokolni .

L a s s ú  Tamás:
Jó lenne,  ha a város  vagyonában maradna.  A befektető egy tevékenysége t  fog 

megvenni ,  akkor  én miért  csökkentsem a tevékenység árát  azzal,  hogy 
megte rhe l em őt 20-30 ezer  m2-es  telekkel ,  neki  plusz 30-50-100  milliós kiadást  
je lent ,  nem biztos,  hogy ezt meg akarja venni,  vagy megveszi  és az első dolga 
lesz, hogy eladja,  bevétele  lesz belőle.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Lanczmann J ó zs e f  kérdezte  meg és többen melléál l tak,  hogy össztevékenységi  

kör t  mennyi  idő alat t  akarja megtar tatni  velük,  ami ott  a te lepen folyik,  az 
asztalos  műhelyen kezdve a ker tészet i  t evékenységen keresztül ,  a pályázat  
ki í rásával  mit akarsz  kikötni ,  ezzel önmagának  megválaszol ja,  hogy mennyi 
terüle t  kell neki.  Ha te nem adod a t erületet  és azt mondod,  hogy csinál ja a 
ker tésze te t ,  a s ikosságmentes í t és t ,  akkor  ő azt  mondja ,  hogy ennek a fel tételét  én 
nem kaptam meg.
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L a s s ú  Tamás:
Azt a területet  bérelje.

L e s z k o  v s z k i  Tibor:
Al ternat íva az, hogy a 3209 területe szét  lesz bontva három részre,  és a pályzó 

mondja  meg,  hogy a 3209-hez  az ál talunk megkínál t  áron kel 1-e neki a 3210/3 és 
a 3210/1.  hrsz-ú ingatlan.

J á m b o r  At t i la:
Én azér t  maradnék  a kisebb terület  kiszakí tásának gonda la t a  mellet t ,  mert  

végsősoron  ennek a területnek a kialakí tása a Közüzemi  Kft- t  rá fogja 
kényszer í teni ,  hogy ezen a területen lévő berendezései t  át telepí t se.

A 3210 /3 -on  van egy felépí tmény,  ami valószínűnek t ar tok,  hogy a könyveiben 
szerepel ,  mint  érték.  Egyál talán megtehet jük-e  azt,  hogy nem a mi 
fe lépí tményünk van rajta és így adjuk el a területet .

L a s s ú  Tamás:
Ha leviszi a 3209-es t  25 mill ióra,  akkor  lehet,  hogy a ket tő kompenzál ja  

egymást .

F a z e k a s  I s tván:  5
Az szere tném mondani  a Fakász úrnak,  hogy nincs itt módos í tó  j avas la tnak 

helye,  ez mos t  lett  kiosztva,  nem sürgőséggel  van tárgyalva.  Ezt  az anyagot  
t á rgyal tuk a bizot t sági  ülésen is, de nem ezekkel  a pontos í tásokkal .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jegyző úr kíván válaszolni  a Jámbor  úrnak?

Dr.  F e k e t e  Antal  János :
Az elmúl t  egy vagy másfél  hétben az okoz ta  a problémát ,  hogy  a fe lépí tmény az 

Önkor mányza t  tula jdona,  a mi könyveinkben is van és az övékében is. A 
Vagyoná t adó  Bizot t ság  1992-ben átadta az Önkormányza t nak  a vagyontárgyakat  
fe lépí tménnyel  és ingat lannal ,  akkor  a 2 /1992-es  önkormányzat i  rendelet  azt 
mondta ,  hogy hasznos í tásra  adom át a Közüzemi  Vál lalatnak.  Valami lyen módon 
ez bekerül t  a könyveibe,  de jogi lag nem vi tatható,  Várpalota  város 
Önkor má nyz a t á é  a tulajdon és nem a Közüzemi  Vállalaté.  Er re  kell megkeresni  
azt a jog t echnika i  megoldást ,  hogy hogyan lehet  a földeket  alátenni  az épületnek,  
hogy a legkisebb veszteséget  szenvedje  el az önkormányza t  és amikor  a 
H O N ES T US  behoz ta  ide az átalakulási  tervet ,  annyi  f á radságot  nem vett,  hogy a 
tula jdoni  l apokat  megnézze  x for intér t .  Most  próbál juk rendbetenni  a dolgokat .

L e s z k o v s z k i  Tibor:  *
Eml ékezzenek  vissza,  hogy a könyvvizsgáló asszonyunk kifogásol ta ,  hogy a 

vállalati  lel tárban benne volt az összes önkormányzat i  lakás 96-ban.  Úgy kellett  
kioperálni  belőle a dolgokat ,  s ezek még mindig nem t i sztázot tak,  ha f inoman 
foga lmazok.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Vol t  egy lehetőség,  hogy a Fehérvári  úr rendbe tegye ezeket  a kérdéseket ,  

amikor  a testület  1999 elején úgy döntöt t ,  hogy az ingat lanokat  beapor tá l j a  a
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Közüzemi  Vál lalatba,  de Fehérvári  úr nem haj tot ta  végre a 160 milliós 
appor t l i s tán egyet l enegy ingatlan nem szerepel .

(15,50 órakor  Völgyi Á r p á d  vissz jött,  a lé tszám ! 7 fö)

L e s z k o  v s z k i  Tibor:
Annak nyomos  indoka volt,  hogy ingó és ingat lan ne kerül jön rá, e szközöket  

rakta be, s ezért  a kinlévőségeket  berakták az utolsó négy sorba,  hogy a 160 
millió ki jöj jön.

Kíván-e  még valaki vé leményt  alkotni  ezzel  a terület tel  kapcsola tban?

A ha tá roza t - t e rveze t e t  olyan formában t enném fel szavazásra  a testületnek,  
hogy a 3209-ből  csak a bejárat tól  K-i i rányban lévő résszel ,  magyarul  a 3210/4 
összevonva  tar t suk meg önkormányzat i  tulajdonban.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
A szóban e lhangzot t  konszenzus  alapján a (3) bekezdés  5-6-7 sorban tör lésre 

kerülne a ha tá roza t - t e rveze tben  a köve tkező  mondat :  "Az önkormányzat i  
tula jdonban marad továbbá  a 3209 hrsz-ú ingat lanból  az épületek kelet i  sarkától  
a bejárat ig húzo t t  egyenes  és a ker í tések által behatárol t  t erüle t  önál ló helyrajzi  
számra tö r t énő  vételével  kialakí tot t  ingat lan."

F a k á s z Tamás:
A módos í tó  j avas l a tomra  kérhetek-e  szavazást?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Igen,  mindjár t ,  Jegyző úr eldönti  a választ ,  amit  fe lhozot t  a Fazekas  úr,  mert  

megmondom őszintén,  nem néztem az ez eset re vona tkozó  SZMSZ szabályozást .  
De az egész  nem egészen egyér telmű,  hogy sürgősség,  nem sürgősség,  mer t  a mai 
napig do lgoz tunk  rajta,  én sürgősségnek veszem,  szavaznunk kell benne.

C s ő v á r i  János:
Ehhez  a Fakász- féle  felvetéshez egy nagyon fontos  kérdés.  Most  

t u l a jdonképpen mit  í runk ki az ügyben,  hogy azok a t evékenységi  körök,  azok 
maradjanak  x évig.  Nem tudom,  hogy a műhely bejegyzésű épül tnek mi a 
funkciója  (3210/3 hrsz).

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Alka t rész tá roló ,  gépjárműjaví tó ,  komplex.

C s ő v á r i  János:
Az az érzésem,  hogy minden ilyen cég e lőbb-utóbb átáll szemétügyre .  

Valósz ínűnek tar tom,  ha kikötünk egy bizonyos  időt,  utána beszünte t ik  ezt a 
tevékenységi  kört ,  az én ismereteim szerint .  Nyilván el fogja adni. Ezt  hogy lehet 
megakadá lyozni?  Végképp az kerül jön tula jdonába,  ami fel tehetően a hosszútávú 
tevékenységéhez  szükséges ,  biztos vagyok benne,  hogy sok lesz például  az 
i rodaépület  is.
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D o m o k o s  István:
Én mindenképpen tudom támogatni  Fakász úr javaslatát ,  hogy a 3210/1,  

3210/3,  3210/4 hrsz-ú ingat lanokat  legfel jebb vegyék bérbe.  Ezek ér tékes 
területek,  ne adjuk el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
És kinek a köl t ségére  rakatom át a vagyonmér legbe,  lel tárba,  ezen a területen 

lévő dolgokat?  Van egy 160 mill iós saját tőke,  van egy összjegyzet t  tőke,  ami 
mellé tar tozik egy leltári,  vannak különböző dokumentumok ,  amiket  a 
könyvvizsgáló tet t  ide, mi rából intot tunk,  ez alapján lét rejöt t  a Kft. A 3210/3,  
3210/1-en  ezeknek j e lentős  része ot t  van. Eszköz,  tárgyi  eszköz,  gép,  ami benne 
van a lel tárában,  ér tékelve van, az itt van elhelyezve,  a fészerben,  a műhelyben 
és egyebekben.  Nemcsak arról  van szó, hogy t iszta terület  vagy t iszta épület ,  
hanem komplexen azon a földön,  ami van a kf t -nek az appor t l i s tá jában,  
lel tárában,  egyebekben.  Ha a pr ivat izációs anyagban benne van, hogy a 
tu la jdonába  kerül  más területén,  az épület  is, azt nem tudja szétvenni .

Dr. H a t v a n i  Szabó János:
Mi t öbbször  kint  j á r t unk  a területen,  s amikor  azt  a j avas la tot  megte t tük,  hogy 

mi kerül jön eladásra  és mi telekalakí tásra,  mi maradjon az önkormányza t  
tu l a jdonában,  f igyelembe vet tük azt,  hogy milyen t e rüle tekre  van szüksége  a 
cégnek a t evékenységéhez .  Az ügyvezető igazgató úrnak kel lene szólni  igazán,  
hogy O hogyan látja ezt  szakmai lag.

Szó volt  arról ,  hogy a Képviselő- tes tüle t  megha t á rozza  a terület  árát ,  azt 
j avaso lom,  hogy i rányár  kerül jön meghatározásra .

T ö r z s ö k  Károly:
Az én véleményem,  ha nem biztosí t juk a megfelelő telephely területe t  a cégnek,  

ha kivonjuk a 3210/1 és 3210/3 ingat lanokat ,  s neki valahol  te lephelyet  kell 
keresnie,  akkor  többet  buktunk a vételárban,  mint  amennyi t  nyernénk ennek a 
t e l epnek a külön ér tékesí tésével .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van-e  még valaki ,  aki vé leményt  akar  nyi lvání tani  a terület i  vitával 

kapcsola tban?

C s ő v á r i  János:
Szere tném,  ha Lanczmann úr nyi latkozna,  O hogy látja ezt a témát .

L a n c z m a n n  József:
A 3210/3,  3210/1 ingat lanok az én megí té lésem szerint  szükségel te tnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egy módos í tó  indí tványt  teszek fel szavazásra,  mégpedig,  hogy a 3210/3 és 

3210/1 helyrajzi számú ingat lanok ne kerül jenek eladásra,  ez Fakász úr javaslata.  
Az e lhangzot t  pont ra  a legutóbb megbízot t  ügyvezető azt mondta ,  hogy ezen 
tevékenységi  kör  e l látásához szükség van a 3209,  3210/3,  3210/1 helyrajziszámú 
ingat lanokra .  Ha az a döntés szület ik,  amiről  eddig vi ta tkoztunk,  hogy a 3210/3,



3210/1 és a 3209 kerül jön eladásra önálló fö ldterüle tként  a meghi rdetéshez ,  
akkor  Jegyző úr tárgyalási  szünetet  kér,  hogy ennek megfelelően át tudják írni a 
ha t á roza t - t e rveze te t  és akkor  mennénk tovább.

V á m o s i  Tibor:
Az előbb kértük a Jegyző urat ,  hogy nyi latkozzon,  ez sürgősségi  anyag-e?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
El mondtam,  hogy sürgősségi  anyag.  Lényegi  dolgok vál toztak benne kedd óta.  
Aki azt  támogat ja,  hogy a 3210/3 és a 3210/1 helyrajzi számú inga t l anok a rajta 
lévőkkel  ne kerül jenek eladásra,  az szavazzon most!

A K ép v ise lő - te s tü le t  5 igen,  12 nem s zavaza t ta l  a j a v a s l a t o t  nem f o g a d t a  el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jegyző úr kért  tárgyalási  szünetet ,  mennyi t?

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Nem tudom,  ezt át kel lene fogalmazni .  A következő  probléma van: van egy 
testület i  határozat ,  ami alapján ezek az ingat lanok beappor t á l ás ra  kerülnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A ha t á r oza to t  vissza kell vonni.

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Igen azt  vissza kell vonni  és át kell fogalmazni ,  hogy keressük meg azt a 
j og t echn ika i  megoldást ,  hogy az önkormányza t o t  a legkisebb veszteség érje, 
annak érdekében,  hogy az itt e lhangzot t ak  megvalósul janak.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A jog t echn i kában  veszteség nincs.
A 3209-es  terület  ha ladékta lan megosz tása  az itt e l fogadot t  e lveknek megfelelően 
és a t e l ekha tá r rendezés i  vázrajz,  amit  tükröz,  a pá lyáza thoz  szükséges ,  hogy a 
3209 t iszta tulajdoni  lappal  rendelkezzen ezen megosztás i  vázrajz után,  a 3210/3,  
3210/1-né l  rende lkezünk  t iszta tulajdoni  lappal .  Pályázat i  ki í rásban a határozat i  
j avas la t  e l fogadásakor  a szakér tők által j avasol tan  egy i rányárban egyezünk meg,  
ami a pályázatban ki lesz írva, ami tárgyalási  alap.  Ehhez  csat lakozik az összes 
fe lépí tmény,  ami viszont  benne van az ő könyveiben,  alapvetően a lel tárában.  Ez 
appor t l i s t ában nincs benn.
Az e lhangzo t t aka t  annyiban egészí tem ki, hogy a Közüzemi  Vál lalat  ipar területén 
lévő négy olyan helyrajzi számon futó terüle tekkel  kapcsola tos  összes eddigi 
ha t á r oz t unka t  visszavonjuk.
Jelen ha t á r oza t  az lesz, amit  most  e lmondtam,  s ha ezt  így el lehet  fogadni ,  akkor  
nem kell tárgyalási  szünet .

A K ép v is e lő - te s tü le t  14 igen szavazat ta l ,  3 e l lenszavaza t ta l  a j a v a s l a to t  
e l fogadta .
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 3209-ből  az 1388 m2-t  a 3210/4-hez  hozzátesszük,  ez marad önkormányza t i  
tula jdonban,  a másik három számon futó iparterület i  rész pedig a pályázatban 
önál lóan meghi rdetve.  Mennyi  legyen az i rányár,  ezt kell még eldönteni .

V i r á g  Lászlóné:
Úgy gondolom,  ezt hivatalos é r t ékbecs lőnek kell megál lapí tani ,  mer t  úgy a 

szabályos.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tehát  ez a pályázat i  ki í rásban k ipontozot t  rész lesz, addig g ondos kod i k  az 

ö nkormányza t  konkré t  terület re ,  hivatalos ér tékbecs lés  a földterület re .
Ez a ha tá roza t  ezzel  a pont tal  egészül  ki.

B á t o r  Antal:
Szere tnék egy javas la tot  tenni ,  talán a di l emma is feloldódik.  Lehe tne-e  olyat,  s 

most  a s zakér tőktől  kérdezem,  hogy a 3210/3 ,4  egy külön ér tékbecs lés  tárgyát  
képezni ,  a 3209 hrsz-ú is külön árat,  ha meg kívánja venni a vevő,  akkor  itt fenn 
van, ha nem kell neki,  nem viszi el. Tehát  külön ér tékbecs lés t  képezzen a 3209-  
es, 3210-es .  A 3210/3 és 10/1 egyben,  a 3209-es  maradék része megint  egyben.  
Legyen j oga  azt  mondani ,  hogy a 3210/3 és 3210/1 nem kell,  arról  l emond,  de 
megveszi ,  mert  köte lező a 3209-es .  Kérdezem,  hogy ez jogi lag  l ehet séges-e?

V i r á g  Lászlóné:
A 3210/3-ason  van egy 9 . 80 5 . 50 0 , -Ft ér tékű fe lépí tmény a könyveiben,  t ehát  azt 
rögtön  é r t ékcsökken tő  t ényezőként  fogja felvenni ,  s azt  mondja ,  10 millió 
for int tal  kevesebbet  adok a társaságér t ,  mer t  ez a könyveiben szerepel  
.Ez kiírás kérdése,  mert  lehet  azt mondani ,  hogy egyben mind a három földet ,  
lehet  azt mondani ,  hogy a 32099-es t  köte lező megvenni ,  s a ket tőről  l emond,  de 
akkor  azt t udomásul  kell venni ,  hogy 10 millió forint tal  kevesebb é r t éket  fog 
adni,  mer t  a könyveiben szerepel .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én annyiban e l fogadom,  hogy a három önál ló hrsz- ra  három önál ló ér tékbecslés  
készül jön.

V i r á g  Lászlóné:
Akkor  még mindig ráér  dönteni  a testület ,  ha a végső pályázat i  anyag idekerül .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Menjünk vissza,  miután a részle teket  t i sztáztuk a pályázat i  kiírás 

vázla t t ervéhez,  ehhez  kinek van kérdése? Vélemény,  észrevétel?

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az elején,  amikor  kezdődöt t  ez az egész pr ivat izációs  dolog,  akkor  célul 

tűztük ki azt is, hogy lehetőleg a pr ivat izáció után a dolgozói  l é t számot  
fogla lkoztassa  az új tulajdonos,  erre nem látok a ki í rásban jelzést .  Azt 
j avasolom,  foga lmazzuk  valahogy bele.


